
El comitè d’empresa de l’Ajun-
tament de Puigcerdà ha entrat
una petició per escrit a l’equip de
govern reclamant-li el pagament
de l’augment de l’ dels sous que
han previst els pressupostos ge-
nerals de l’estat aquest  per a
tots els funcionaris de totes les ad-
ministracions públiques. L’aug-
ment s’havia d’haver fet efectiu a
partir del mes de juliol amb paga-
ments que també havien d’in-
cloure la part endarrerida des de
gener, ja que l’increment és apli-
cable a tot l’exercici. La falta de
pressupost per part de l’Ajunta-
ment ha deixat els treballadors en
una situació d’incertesa que ha
derivat en aquesta petició.

El comitè d’empresa  ha entrat
la demanda a l’Ajuntament
aquesta setmana i ara esperarà
uns dies la resposta de l’equip de
govern. Ho fa fet en nom de tots
els treballadors de l’Ajuntament,
per bé que o+cialment tan sols re-
presenta els treballadors en règim
laboral i no pas els funcionaris.
L’alcalde de Puigcerdà, Albert Pi-

ñeira, ha avançat que el consistori
pagarà l’increment i ha anunciat
una resposta ràpida al personal.
L’augment del salari s’hauria d’ha-
ver aplicat el mes de juliol, però
l’Ajuntament té la possibilitat de
posposar-ne el pagament en fun-

ció de la seva situació econòmica
a través d’una mesura que els tre-
balladors no tenen constància
que s’hagi aprovat.  El pressupost
del , l’últim aprovat pel con-
sistori, va establir una partida de
Personal de .. euros, de

manera que l’augment de l’
aprovat per l’estat s’hauria de si-
tuar per sobre dels . euros.
La plantilla de l’Ajuntament la for-
men uns  treballadors, dels
quals uns  estan en règim labo-
ral. La resta són funcionaris.

MIQUEL SPA PUIGCERDÀ

Els treballadors de l’Ajuntament de
Puigcerdà reclamen l’augment de l’1%
�La falta de pressupost fa témer al personal per l’increment legal però l’alcalde diu que el cobraran
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L’alcalde de Puigcerdà, Albert Piñeira, durant la celebració d’un ple a l’ajuntament

Regió7 20/10/17


